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Abstract (en)
The needle has a rod (5), including the entire rearward length and toe (8) with an extensive guide section (21) which remains in a guide groove
(2). The rod has regions of reduced side thickness in the guide groove, leaving relieved faces (24) extending along its length from near the toe. An
Independent claim is included for the corresponding knitting machine. Preferred features: In a variant, the rod has several toes, between which there
are relieved surfaces. These extend directly up to, or near to each toe. One reaches the end of the rod. There is a projection (11) near the front with
a raised section, the side relief extending along it. The form is further detailed and is achieved by stamping, machining, cutting or pressing. Rod
thickness reductions are about 25% of the original thickness. They extend some 10-15 mm from the adjacent toe.

Abstract (de)
Der Schaft (5) eines Strickwerkzeuges und/oder zumindest eine Seitenwand der zur Aufnahme von Strickwerkzeugen dienenden Führungsnuten
eines Strickwerkzeugträgers einer Strick- oder Wirkmaschine ist mit zumindest einer zurückgesetzten Freifläche (24) versehen. Diese zumindest
eine Freifläche ist in dem bei der Hin- und Herbewegung dauernd in der Führungsnut (2) verbleibenden, sogenannten Führungsbereich des
Schaftes des Strickwerkzeuges vorgesehen bzw. sie erstreckt sich von einer Begrenzung in der Nähe des dem maschenbildenden Bereich
zugewandten Endes der Führungsnut bis in die Nähe des bei der Hin- und Herbewegung des Strickwerkzeuges von dessen Fuß (8) überstrichenen
Gebietes. Auf diese Weise wird der Verschiebewiderstand des Strickwerkzeuges in der Führungsnut reduziert, wobei gleichzeitig dauernd eine
seitliche Führung und Abstützung des Strickwerkzeuges an zumindest zwei in Schaftlängsrichtung voneinander beabstandeten Stellen gewährleistet
ist. <IMAGE>
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